

# LEARN TO SURF



Guadeloupe has a wide range of nice surfing spots to offer. With a certified surfing instructor, you will be given the opportunity to learn the basics of this fascinating sport and learn to catch the waves. The activity suits both beginners and experienced surfers, it's the enthusiasm and motivation that counts, which fits the whole family.

Our partner has more than 10 years of experience in professional surfing and is looking forward to sharing his passion for the sport. When your muscles are a little soar, you have a picnic waiting on the beach. Make sure to bring some extra cash, on our way back home we make a quick stop in Sainte-Anne for a after surf ice cream/beer or lunch.

## Highlights

- Practice surfing with an experienced instructor
- Suits both beginners and advanced surfers
- Explore Grand-Terre and the white beaches

The excursion is in English & French & Instructor, guide, transport, surfboard are included in the price.



### Info

Meeting point at the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before. Bring sunscreen, swimwear, water camera/phone, extra set of clothes & cash.



### When

Day: Wednesday  
Time: 8.5 hours

# APPRENEZ Á SURFER



Vivez une journée de surf sur les vagues!

La Guadeloupe a un large éventail de beaux spots de surf à offrir. Avec un moniteur de surf certifié, vous aurez l'occasion d'apprendre les bases de ce sport fascinant et d'apprendre à attraper les vagues. L'activité convient aussi bien aux débutants qu'aux surfeurs expérimentés, c'est l'enthousiasme et la motivation qui comptent, ce qui convient à toute la famille. Notre partenaire a plus de 10 ans d'expérience dans le domaine du surf professionnel et se réjouit de partager sa passion pour ce sport. Lorsque vos muscles seront un peu à vifs, un pique-nique vous attend sur la plage. Dès que vous serez de nouveau en état de vous battre, vous serez libre de partir à la conquête des vagues ou, pourquoi pas, d'explorer les plages de sable blanc voisines. Prévoyez un peu d'argent liquide – sur le chemin du retour, nous faisons un arrêt rapide à Sainte-Anne pour une glace, une bière ou un déjeuner après le surf.

## Points forts

- Pratique du surf avec un moniteur expérimenté
- Convient aussi bien aux débutants qu'aux surfeurs confirmés
- Explorez Grand-Terre et ses plages blanches

L'excursion est en anglais et en français, moniteur, guide, transport, la planche de surf sont inclus dans le prix.



## Info

Rendez-vous à la réception, inscription au plus tard la veille à 12h0. Ce qu'il faut apporter Crème solaire, maillot de bain, eau, appareil photo/telephone, vêtements de rechange et argent liquide.

## When

Jour: Mercredi  
Durée: 8,5 heures